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Onderwerp : Voortzetting proef papierloos vergaderen 
  

   
Dienst / afdeling : Griffie 
   
 
 
 
 
Aan de gemeenteraad, 
 
Op 1 oktober 2013 heeft uw raad besloten om te starten met een proef met papierloos vergaderen door 
gebruik te maken van iPad tabletcomputers.  
Om digitaal te vergaderen is gebruik gemaakt van de vergaderapplicatie Notubox. Voor deze proef is een 
groep van 15 personen samengesteld, bestaande uit raadsleden (één per raadsfractie), griffiemedewerkers 
en de voorzitter van uw raad.  
Bij de samenstelling van deze groep is er rekening mee gehouden dat er zowel mensen deel hebben 
genomen die de nodige ervaring hebben met nieuwe elektronische hulpmiddelen als mensen die hier moeite 
mee hebben dan wel sceptisch zijn over het gebruik van dergelijke middelen. 
 
De deelnemers aan de proef hebben in de periode van 1 november tot aan de gemeenteraadsverkiezingen 
kunnen experimenteren met het gebruik van de vergaderapplicatie Notubox. alle agenda’s en bijbehorende 
stukken van de raads- en commissievergaderingen  kon men op de iPad raadplegen en er o.a. persoonlijke 
notities aan toevoegen.  
Daarnaast hebben medewerkers van de Griffie en de afdeling Informatievoorziening en Automatisering zich 
verdiept in de technische en beheersmatige aspecten die te maken hebben met het volledig digitaal 
vergaderen.   
 
Extra tijd nodig 
Gebleken is dat met name die aspecten  extra tijd vragen om tot een goed voorstel te komen.  
Enerzijds heeft dat te maken met wijze van koppeling van  de digitale vergaderapplicatie aan ons huidige 
bestuurlijk informatiesysteem (BIS) op de gemeentelijke website. Daarbij spelen ook de archieffunctie en 
doorzoekbaarheid een belangrijke rol. 
 
Anderzijds is de gemeentelijke organisatie momenteel bezig om het proces van bestuurlijke advisering 
volledig te digitaliseren. In het kort komt het er op neer dat ambtelijke adviezen het hele traject van 
advisering, toetsing en besluitvorming door het college digitaal doorlopen. Een logische vervolgstap is om 
aan dit digitale proces ook de advisering door commissies en uiteindelijk besluitvorming door de 
gemeenteraad te koppelen.  Om dat goed aan te sluiten op de vergaderapplicatie via de iPad is verder 
onderzoek nodig. 
 
Nieuwe fracties 
Daarnaast is de samenstelling van uw raad veranderd sinds de verkiezingen van 19 maart. Dat betekent o.a. 
dat er twee fracties zijn die nog niet hebben meegedaan aan de proef. Het lijkt ons goed om ook die fracties 
– te weten Senioren 2013 en D66 – gelegenheid te geven om te experimenteren met papierloos vergaderen.  
Verder is het zo dat enkele deelnemers aan de proef niet zijn teruggekeerd in de raad. Het is aan te bevelen 
om de fracties waar zij deel van uitmaakten een nieuwe deelnemer af te laten vaardigen voor de proef. 
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De commissie ABA heeft geadviseerd om ook andere raadsleden die zelf al beschikken over een iPad de 
gelegenheid te geven om aan te sluiten bij de proef.  
 
Wij stellen u voor om de proef met papierloos vergaderen voort te zetten en in te stemmen met bijgaand 
concept besluit. De kosten voor verlenging van de proef bedragen € 10,-- per gebruiker per maand. Deze 
kosten kunnen gedekt worden uit het huidige budget van de raad (post raadsvergaderingen).  
 
Daarnaast stellen we u voor om deze proef aan het eind van de proefperiode te evalueren en op basis 
daarvan te besluiten of definitief wordt overgegaan op het papierloos vergaderen door raad en commissies 
en onder welke condities.  
Dit zal aan u voorgelegd worden via een separaat raadsvoorstel, waarbij ook dekking van de kosten zal 
worden aangegeven.  
Die kosten zullen naar schatting bestaan uit een bedrag van € 70.000,- voor aanschaf iPads (raad- en 
commissieleden, griffiemedewerkers). De iPads worden in 4 jaar afgeschreven. Om deze kosten te dekken 

zou een krediet van € 70.000,- beschikbaar gesteld kunnen worden. In dat geval zijn de lasten van rente en 

afschrijving € 21.000, - per jaar. Daar komen de kosten voor gebruik van de vergaderapplicatie nog bij. Deze 
worden geraamd op ongeveer € 10.000, In totaal zou het papierloos vergaderen dan € 31.000,- per jaar 
kosten. Dit bedrag wordt naar verwachting gecompenseerd door de besparing op drukkosten, papier en 
portokosten. 
 
Het advies van de commissie Algemene bestuurlijke aangelegenheden zal, na ontvangst, voor u ter inzage 
worden gelegd. 
 
de voorzitter     de griffier 
mevr. P.J.M.G. Blanksma - van den Heuvel mr. J.P.T.M. Jaspers 
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De raad van de gemeente Helmond;  
gelet op de bepalingen van de Gemeentewet; 
 
 
besluit:  

1. de proef met papierloos vergaderen voort te zetten tot en met 31 oktober 2014 en ook de 
nieuwe fracties in de raad te betrekken bij de proef. Ook raadsleden die zelf al beschikken 
over een iPad (of Androidtablet) kunnen aansluiten bij de proef; 

2. Aan het eind van deze periode de proef te evalueren en op basis daarvan te besluiten of 
definitief wordt overgegaan op het papierloos vergaderen door raad en commissies en onder 
welke condities. 

 
 
 
 
Aldus besloten in zijn openbare vergadering van 1 juli 2014.      
 
De raad voornoemd, 
de voorzitter       de griffier 
 


